
 

 Posiedzenie Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Barczewie 

w dniu 07 czerwca 2016 r. godz. 12.00 

 

Miejsce spotkania: Urząd Miejski w Barczewie, Plac Ratuszowy 1, 11-010 Barczewo 

  

Plan spotkania: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Podsumowanie audytu placówek oświatowych – odpowiedź audytora na sugestie 

Dyrektorów 

Pani Elżbieta Rabenda zapoznała się z odpowiedziami Dyrektorów na audyt. W 

związku z wątpliwościami Dyrektorów co do uwag zawartych w audycie zaproponowała 

spotkanie w październiku tego roku. 

 

3. Subwencja oświatowa w Gminie Barczewo – komisja otrzymała materiały dotyczące 

przydziału subwencji oświatowej -  temat zostanie omówiony na następnych 

posiedzeniach komisji 

  

4. Podsumowanie spotkania z Dyrektorami dotyczącego promocji placówek w Gminie –  

 

Pani Dyrektor przekazała komisji informacje zebrane od dyrektorów placówek 

publicznych – Przewodniczący zaproponował spotkanie Komisji oświaty z wydziałem 

promocji i Dyrektorami w celu opracowania strategii promocji szkół i przedszkoli  

 

 

5. Remonty placówek – wykonanie, realizacja, plany na wakacje 

 

Pani Chyżyńska przedstawiła plan remontów w okresie wakacji:   

- Szkoła Podstawowa w Barczewie – remont schodów w budynku B – zalecenie sanepidu 

- Przedszkole Miejskie w Barczewie – przygotowanie placówki do organizacji żłobka 

- Szkoła Podstawowa w Barczewku – remont urządzeń elektrycznych 



- Zespół Szkół – remont dachu na hali sportowej 

- Zespół Szkolno- Przedszkolny w Łęgajnach – remont dachu, świetlicy, przygotowanie Sali 

w przedszkolu do utworzenia nowej grupy. 

6. Budowa obiektów sportowo rekreacyjnych na terenie Miasta Barczewo i Gminy – 

opinia komisji 

Komisja jednogłośnie popiera plany powstania bieżni lekkoatletycznej, wraz z infrastrukturą 

rekreacyjną – plac zabaw, siłownia zewnętrzna, tor, platwormy dla rowerzystów i rolkarzy. 

Dla poprawy warunków funkcjonowania Szkoły Podstawowej w Łęgajnach Gmina powinna 

rozważyć budowę hali sportowej wraz z łącznikiem użytkowy. Taka inwestycja znacznie 

poprawi warunki do pracy z dziećmi i podniesie atrakcyjność szkoły, co pozwoli na 

zwiększenie ilości dzieci w placówce. 

 

7. Uchwały – zaopiniowanie uchwał przygotowanych na najbliższą sesję 

 

Komisja wydała pozytywną opinię w sprawie uchwały Rady Miejskiej w Barczewie w 

sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego w Barczewie 

Komisja wydała pozytywną opinię w sprawie uchwały Rady Miejskiej w Barczewie w 

sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w żłobku prowadzonym przez Gminę Barczewo, 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków zwolnienia z tych opłat 

 

 

8. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Pani Hanna Chyżyńska poinformowała o nowym podziale pracy przedszkoli publicznych w 

Gminie Barczewo. Przedszkole w Barczewie będzie pracowało w sierpniu w okresie wakacji, 

a przedszkole w Łęgajnach będzie pełniło dyżury w lipcu. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych.  

Rafał Surmański 

  

 


